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Samfundsmøte 

23. august 2014 

 

Festmøte: Studenter 

 

Dagsorden 

 

1. Møtet er satt 

2. Stars and Stribes ved Strindens Promenade Orchester 

3. Styreprotokoll 

Punkt ”Bilde- og filmvisning fra Samfundets historie” utgår. Godkjent av Storsalen.  

4. Politisk femminutt 

Ingen ytringer. 

5. Innledning ved Nils Kobberstad 

Studentersamfundets hadde opphav fra NTH studenter og de fikk etter hvert eget lokale i 

Cirkus.  

Den første økonomiske krisen i 1917 og et miljø for parodi og teater var grunnen til at UKA, 

med UKE-revyen ble opprettet.  

Byggingen av Casa Rossa startet i 1927 og i 1929 stod bygget ferdig. Sangen ”Nu Klinger”, 

som i dag brukes som en ”nasjonalsang” for studenter, var opprinnelig skrevet som en parodi 

i UKE-revyen i 1929.  

Kobberstad hadde sitt første møte med Samfundet i 1974 under et fullsatt samfundsmøte 

med Knudsen og Ludvigsen som kunstnerisk innslag.  

Etter 1929 hadde Studentersamfundet lite penger til utstyr som trengtes i huset. Dette førte til 

stor kreativitet hvor mye ble laget selv. En del av huset var også utleid for å drifte resten av 

bygget, deriblant var det en frisørsalong som hadde tilholdssted her.  
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Dreiescenen ble bygget av NTH-studenter i 1946-47. Åpningen foregikk med spilling av Stars 

and Stribes.  

NTH-studenter hadde status i byen, og dersom de brøt loven var det ofte de fikk formidlende 

straffer.  

Kobberstad begynte selv å studere ved NTH i 1980 på bygg-studier. Han ble samtidig tatt 

opp i Regi. Han var UKE-sjef under UKA-83. I 2005 ble han ny FS-leder.  

6. Kunstnerisk ved Candiss 

7. Pause 

8. Innledning ved Idar Lind 

Fremdeles aktiv pensjonist hos SIT (web). Har skrevet tekster til Uke-revyen ” Da-cha-vi” i 

87.  

Medlemsmassene var mer engasjerte før. I Lind sin tid var det 1000-2000 medlemmer 

tilstede under valg i Storsalen. Under valg av ny samfundeleder stilte kandidatene med en 

politisk organisasjon og kampsaker. Kandidatene stilte også til valg med et allerede bestemt 

styre og et satt program for perioden.  

Gjennom 70-, 80- og 90-tallet har de politiske engasjementet på Samfundet endret karakter 

og størrelse. Presiserer at vi må engasjere oss i dag siden vi fremdeles lever i et samfunn 

hvor urett begås. Ser på ISFiT som et positiv samfunnsengasjement.  

9. Kunstnerisk ved Pirum 

10. Spørsmål fra salen 

Ingen spørsmål fra salen.  

11. Allsang ”Nu Klinger” 

Marius og Anders fra Pirum stilte som forsangere 

12. Eventuelt 

Linn Haugen: Hammarlauget gratulerer styret med sitt første møte.  

Miriam Wang Pedersen: Neste uke begynner samfundsmøtet klokka 18.00. Tema er 

vaksinehysteri. I tillegg har Samfundet opptak og søknadsfristen er førstkommende søndag.  

Martin Scheiene: ISFiT har opptak og er utrolig kult! 

Maria Bårdsen Hesjedal: Husk filmklubben på søndag.  

13. Kritikk av møtet 
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Idar Lind: Det med at man sier navn og medlem/ikke-medlem på talerstolen begynte på 90-

tallet. Før dette var det ikke nødvendig siden det bare var medlemmer som fikk delta på 

møter. Han er imot at man skal reise seg å synge under ”Nu Klinger”, men han ser det er en 

tapt sak.  

Hans Kristian: Snacks til de tekniske gjengene hadde ikke kinderegg. Kritikkverdig.  

Nils Kobberstad: Alt var ikke bedre før. Det er lite igjen på huset fra hans tid, men en ting 

fikk han innført og som han er fornøyd med; bokstavene over hoveddøra til Samfundet.  

14. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

30. august 2014 

 

Vaksinehysteri  

 

Beslutningsprotokoll 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Ingen ytringer. 

4. Innledning ved Gunnar Tjomlid 

Engasjementet startet i en artikkel han leste om alternativbransjen innenfor vaksiner. Driver i 

dag bloggen Saksynt, som startet i 2006, i samarbeid med Nettavisen. Her blogger han rundt 

kritisk tenkning.   

Har skrevet artikkel om HPV-vaksinen som kom i trykk i Tidsskrift for Den Norske 

Legeforening. Er ikke ekspert på temaet selv, men samarbeider med mange fagkyndige 

innen emnet.  

Er vaksiner farlige? Alltid en risiko for bivirkninger.  

Flere påstander har dukket opp i media med liten bakgrunn i forskning, blant annet at 

autisme skyldes vaksiner, flere vaksiner svekker immunforsvaret og økonomisk argument, 

”Big Pharma” utnytter folket”.  

Diskuterte rundt Meslingepedemien i Europa i 2011 hvor følgende uttalelser har dukket opp: 

”sykdommen på vei ned før vaksinen kom”, ”ingen er syke mot for eksempel polio, hvorfor 

skal vi da vaksiner oss mot det?”, ”det er mange farlige ingredienser i vaksiner” og ”bedre 

hygiene, ernæring og antibiotika skal ha æren – ikke vaksinen”.  
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Konklusjon er vaksiner virker og vaksiner er trygge.  

5. Spørsmål fra salen 

Bjørn Torkel Dahl: Sliter motstandsbevegelsen med å skille mellom bakterier og virus? Og 

har du eksempel på hvor arbeidet ditt har ført til endringer i hvordan vaksinasjon fungerer? 

Vaksinehysteri har negativ effekt, det har med gjengmentalitet og gjøre.  

 

Helga E. Eidhammer: I hvor stor grad tar staten ansvar for bivirkninger? 

Staten må bevise at vaksinen førte til skade, det er ikke pasienten som må bevise saken sin. 

Det er i Norge lav terskel for erstatning. Etterlyser at det må undersøkes hvem som trenger 

vaksine, se på alternativer.  

 

Solveig Norbø: Hvilke kilder er brukt i dagens presentasjon? 

Hver påstand som er vist finner man kilder på i bloggen. En påstand grunner alltid i en kilde . 

Henvisninger i boka ligger i bloggen.  

 

Bjørn T. Dahl: Løsning på problemet med antibiotikaresistansen? Og hva med de som ikke 

kan få vaksine, blir flokkimmuniteten svekket rundt dem? 

Bedre å forebygge med vaksine enn å helbrede med antibiotika. Vaksiner viktige for barn og 

for de som har transplantert organer som går på immunnedsettende medisiner. Viktig at de 

rundt er disse personene er vaksiner.  

6. Pause 

7. Kunstnerisk ved KUP 

8. Eventuelt 

Miriam W. Pedersen: Neste lørdag vil tema for Samfundsmøtet være ”En verden uten 

reklame?”. Samfundet skal dele ut Edgarprisen, frist for å sende inn nominasjoner er 14. sep.  

Gabriel Qvigstad: Flytt Samfundsmøter til hverdager, ikke ha dem på lørdager. Foreslår 

onsdag som en passende dag.  

9. Kritikk av møtet 

Ingen kritikk av møtet.  

10. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

06. september 2014 

 

En verden uten reklame? 

 

Beslutningsprotokoll 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

Punkt 6 utgår, godkjent 

3. Politisk femminutt 

Eivind Rindal 

Forteller at han nylig har vært på Malta og stiller spørsmål ved om det virkelig er nøytralt. 

4. Innledning ved Hans Henrik Samuelsen 

Jobber til daglig for organisasjonen PLAN2B. Forteller og viser en presentasjon om hvordan 

reklame påvirker verdenssamfunnet. Oppfordrer oss til å gjøre mye mer for miljøet. Trekker 

fra en av reklameindustriens største løgner: Du tror at du kan få noe gratis. Beskriver 

reklamens spesielle måte å bruke språket på. 

En verden uten reklame vil gi: 

- Lavere forbruk 

- Flere arbeidsplasser i lokalmiljøet 

- Ingen løgner og manipulasjon 

- Bedre kontroll over egne beslutninger 

Han presenterer en undersøkelse som viser at 76% av befolkningen mener at reklame ikke 

forteller sannheten. 

Viser et eksempel fra Indonesia der man har en kraftig økning i antall barn som røyker 

sigaretter. 
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5. Pause 

6. Kunstnerisk ved Tommy Tokyo 

Utgår 

7. Spørsmål fra salen 

Emil Kverndal 

Si litt om hvordan man kan gå fra en konsumbasert til en reklamefri økonomi. 

Merete Haddal Bjåstad 

Hvordan ser PLAN2B for seg arbeidsmarkedet i fremtiden? 

Lars Grønnestad 

Who will decide what is advertisement and what is general education in a society without 

advertisement? 

Eivind Rindal 

Takker for et spennende innlegg. Massekommunikasjon beveger seg mer og mer over i 

medier der myndighetene ikke har kontroll. Hva med reklame på internett? Er alternativet til 

reklamesamfunnet et propagandasamfunn? 

Malene Bielefeldt 

What is your opinion on advertisement by NGO’s? Will people still donate to them without it? 

Mira Hager 

Talk about how getting rid of ads is relevant to a changing lifestyle in the society and how it 

will affect the environment. 

Bjørg Helene Andorsen 

I en verden uten reklame: Kommer folk til å kjøpe varer som ikke er «perfekte», f.eks. frukt i 

butikken som ikke er perfekt? 

Marjeris Romero 

Snakker om tilpasset reklame fra Facebook, Google o.l. på internett. Hvordan skal slike 

nettsteder og apper få inntekter uten reklame? 

Emilie Engen 

Do you think that the companies will find other ways to reach us? 
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Evind Rindal 

Anekdote om Playboy. Hva ligger i veien for at vi kan se en reduksjon i konsum? Er det 

egentlig noe håp om en verden uten reklame? 

Waad Alrady 

Hva kan enkeltpersoner gjøre for å bidra til forandring? 

Thomas Øvestad 

How do you intend to get rid of advertising? 

Espen Landgraff 

Obamas valgkampkampanje I 2008 fikk en pris for verdens beste reklamekampanje. 

Kommentar? 

William Trondsen 

Kommer med en saksopplysning: Obama fikk også fredsprisen pga. den kampanjen. 

Bjørg Helene 

Hva tenker du om reklame for kulturarrangementer? 

8. Eventuelt 

Ingen ytringer 

9. Kritikk av møtet 

William Trondsen 

I Norden har vi en felles kulturarv. Vi kan forstå hverandres språk, og bør derfor ikke ta en 

snarvei om engelsk. 

10. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

13. september 2014 

 

Studentenes rusbruk  

 

Dagsorden 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

3. Politisk femminutt 

4. Innledning ved Christine H. Berntzen 

5. Innledning ved Katrin Øien 

6. Pause 

7. Spørsmål fra salen 

8. Eventuelt 

9. Kritikk av møtet 

10. Møtet er hevet 

 

Møtet ble avlyst. 
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Samfundsmøte 

20. september 2014 

 

Norges våpeneksport 

 

Beslutningsprotokoll 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

På Styremøte 15.09.14 fattet Styret følgende vedtak: Medlem nummer 92744 blir utestengt 

fra Studentersamfundet i en måned, fra og med 20.09.14 til og med 18.10.14, grunnet 

gjentakende kortmisbruk og dårlig oppførsel mot frivillige 

- Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Eivind Rindal 

Ønsker at Christian Tybring-Gjedde skal snakke fornuft til kunnskapsministeren og 

finansministere angående sammenslåing av NTNU med omkringliggende høyskoler.  

4. Innledning ved Tove Lie 

 Norges våpeneksport har under rødgrønn regjering økt. Reglementet vi har i Norge er 

bra, men det har mange unntak; vi selger deler og komponenter videre til større 

aktører, Norge skal ikke selge våpen til land i krig, men områder i krig er derimot 

tillatt.  

 Mellom 2004 til 2011 solgte Norge krigsmateriale til 56 land, hvorav 11 diktaturer. 

 Norge kan ikke selge våpen til Israel, men den amerikanske avdelingen til Nammo 

gjør.  

 Når man driver med våpeneksport kan man ikke unngå at våpen havner på «ville 

veier».  

 Innsyn i de offentlige prosessene rundt våpeneksporten eksisterer ikke.  
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 Norge eksporterer våpen, vi kaller oss en fredsnasjon og er med på 20 

fredsdannende operasjoner i verden. Norges politikk henger ikke sammen.   

5. Innledning ved Christian Tybring-Gjedde 

 Man må ha en mer intellektuell tilnærming til problemstillingen.  

 Norge er en av 28 land som er med i NATO, hvor alle landene produserer våpen. 

Våpnene produserer for å ikke brukes (99% blir ikke brukt). NATO baserer seg på å 

bruke våpen som skremsel.  

 Norge er en fredsnasjon, men vi har også et forsvar som trenger våpen.  

 Dersom Norge bestemmer seg for å melde seg ut av NATO, melder vi oss ut av 

felleskapet.  

 Norge prøver å være med på å skape fred, men vi mislykkes ofte.  

 Våpenindustrien i Norge bidrar med jobber, utvikling av teknologi og penger som går 

til lønning av offentlige stillinger. 

6. Pause 

7. Spørsmål fra salen 

Eivind Rindal: Hvorfor er det mulig å debattere i det danske parlamentet det som er 

hemmelig i Norge? Styrker norske offiserer posisjonen i NATO-styrker på grunn av norsk-

produserte våpen? 

 Tybring-Gjedde: Det er ikke hemmelighold i Norge, like hemmelig som Statoil. Mye 

informasjon som ikke er for landets innbyggere. Norge har generalsekretær i NATO, ikke så 

mye mer. Vi har få våpensystemer i Norge, og dersom vi ikke skal selge våpen til andre enn 

NATO vil våpenindustrien bli lagt ned.  

 Lie: Mener vi ønsker «good will» hos USA. Christian ved mer hemmelighet enn meg, 

det er vanskelig å få tak i informasjon. Se å Emiratene; vår situasjon i forhold til dem har 

endret seg. Hvorfor får vi ikke vite, de sier bare det har blitt tatt en helhetsvurdering.  

 Tybring-Gjedde: Kommenterer diktaturer. Komponenter som selges til 

hovedprodusent i USA er utenfor Norges regelverk. Fra det vil USAs eksportregelverk være 

gjeldende. Vi kan la være å selge til USA, men da finner de andre leverandører og Norges 

forsvarsindustri kan legges ned.  

Olav Mære: Hvorfor driver Tove skremsel med tomme hylser som ikke lenger kan regnes 

som et våpen? 

 Lie: Ikke ment som skremsel, men et bit av totalen. Viktig å huske at våpen kan 

havne i feil hender.  



15 
 

 Tybring-Gjedde: Norge jobber aktivt mot inhumane våpen.  

Lie: Viktig med konkrete eksempler.  

Andrine Rabbevåg: Hvordan er det ikke brudd på regelverket å selge våpen til Oman? 

 Tybring-Gjedde: Poenget er at det er det amerikanske regelverket som gjelder. 

Åsmund Oltedal: Håndterer vi regler for norsk våpeneksport godt nok og hva kan vi gjøre 

for å forbedre det? 

 Lie: Jeg mener ikke vi håndterer regelverket godt nok, fordi det ikke følges.  

 Tybring-Gjedde: Norges eksportregelverk er strengt nok. Vi kan ikke kreve at USA 

skal følge det norske regelverket. Ja, vi håndhever regelverket vårt bra nok.  

 Lie: Opprinnelig var reglementet at vi bare skulle selge til NATO-land. Ikke tilfelle i 

dag. I dag er NATO blitt en angrepsmakt, ikke forsvarspakt som var utgangspunktet.  

Guro Grytesheim: Kommentar: «om ISIL kan lese» har ikke noe i denne debatten i gjøre.  

Eivind Rindal: Om svenske våpen og argumentet om norske arbeidsplasser kan ikke brukes 

i denne debatten.  

Maria Skarø: Vi skylder på USA. Vi gir dem en komponent og de distribuerer denne videre. 

Hvordan kan dette være god våpenpolitikk? 

 Tybring-Gjedde: Vi trenger ikke levere disse komponentene. Komponenter og 

kompetanse kan hentes andre steder. Vi må ha inntekter til denne velferdsstaten. Vi må ikke 

legge skylda på USA som er en av våre fremste allierte. De kjemper mot ISIL. Kompetansen 

til Nammo kommer til å gå et annet sted og det smeller like mye. 

 Lie: Japan har klart seg ved å bare produsere til sitt eget forsvar. Det er snakk om 

politisk vilje.  

Scott Arvesen: Du har ikke enda forsvart hvordan det kan være greit å selge våpen. 

 Tybring-Gjedde: Konsekvenser av forsvarsindustrien. Vi har et regelverk som sier det 

ikke er greit, derfor selger vi deler til andre land. Greit med strengt regelverk, greit å være 

med i NATO hvor andre land bestemmer hvor våpnene skal. Hvem skal produserer det som 

skal forsvare Norge?  

 Lie: I UD signeres mange kontrakter hver dag,  
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 Tybring-Gjedde: Forsvarsindustrien har taushetsbelagt informasjon. Presse er 

interessert i informasjonen, men dette er informasjon som allmennheten ikke har behov å 

vite.  

 Lie: 1500-2000 lisenser gjennom UD hver år.  

Andrine Rabbevåg: Vanskelig å få oversikt over hvor viktig våpeneksporten er for den 

norske økonomien.  

 Tybring Gjedde: Enig. Ikke all støtte går til staten, 51%. Bedriftene i seg selv skaper 

vekst i distriktene og urbane områder. Legg ned industrien, men det får konsekvenser for 

dine barn.  

 Lie: 5 milliarder til verdiskapning i Norge i året. 5000-7000 arbeidsplasser. 

Bjørn Røe: 1% av våpnene blir brukt, hvor kommer tallet fra? Logisk av industrien å 

nyttiggjør 1%? Da produserer industrien 99% for mye våpen. 

 Tybring-Gjedde: Våpen skal være skremmende. På grunn av våpen har det ikke blitt 

krig. Investerer i teknologi som skal beskytte soldatene. Vi skal miste færre soldater enn 

fienden.  

Ukjent: Utdyp din tanke om at det er positivt å ha USA som sin nærmeste allierte.  

 Tybring-Gjedde: Norge er sterke sammen med USA, vi står ikke alene.  

Jørgen: Høres ut som en ansvarsfraskrivelse:  

 Tybring-Gjedde: PÅ sikt ikke mulig å drive våpenrelaterte bedrifter i Norge uten å 

selge komponenter til andre, og ikke bare produserer til oss selv.  

8. Eventuelt 

Miriam W. Pedersen: Neste uke er det samarbeidsmøte med Ingeniører Uten Grenser, 

kom.  

9. Kritikk av møtet 

Miriam W. Pedersen: Vi må ikke være redde for å trådde IS på tærne.  

Eivind Rindal: Utnytt talerstolen. Har du en replikk, gå opp på talerstolen å si den.  

Håkon: Savnet tydeligere møteleder.  

10. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

27. september 2014 

Brain for Business 

Beslutningsprotokoll 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

- Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Eivind Rindal 

Ingen 

4. Innledning ved Kim Gabrielli 

 No children, no future 

 This session will be about development of the brain, first you must survive.  

 For kids to get the possibility to learn we need three things: Ability, access and 

innovation.  

 Development of the brain, vision and hearing is early. Language and cognitive 

functions comes later.  

 Millions of children do not have the possibility to learn, 9/10 children goes to school. 

 Unicef:  from neutrons to nations 

 Innovation: examples are vitamins in sugar given to children.  

 Unicef has moved innovative projects to development countries. 

 Innovation for education: give children access to Internet through computers driven 

by the sun. Also called digital school in a box 

 To get a brain for business, you need to have the opportunity to learn.  

5. Innledning ved Illac Diaz 

 During a disaster organization come with help, when the worst is over they leave 

together with their technology.  

 UN gives the solutions, not the knowledge to handle problems. 

 How can we give people the possibility to fix energy and shelter for themselfe? 
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 Houses built of bags from rice and dirt, “earthen school”.  

 Business: hire local people, get local materials and include people from the 

government 

 Plastic bottles filled with mud make walls 

 “Litre of light”, solar bulbs. Bottle of water gives light, 55 watts. During the night solar 

panels are used made from local materials by local people. The organization teaches 

the locals to make solar panels themselves as a business.  

 Today we work in 15 countries.  

6. Pause 

7. Spørsmål fra salen 

Bjørn Nissen godkjent som ordstyrer. 

Elena Archipovaité: What are the biggest challenges you face in your work in the field?  

 Diaz: We want people that want to get involved; a like on Facebook is not to be 

involved.  

 Gabrielli: Political will is the challenge. The only people who can develop a country is 

the leaders of the country itself.  

Fredrik Edin: What projects do you have in the next five years? 

 Diaz: Facility where we invite architectures to use local materials. Lack of funds. We 

need local architectures.  

Martin Skramstad: How do you work together with businesses, or how does they work 

against you, when you come with new projects? 

 Gabrielli: Open source innovation from unicef. We will work together with businesses 

to develop new ideas. Not any commercial projects, the projects are for the children.  

 Diaz: Donations to social businesses, sustainable. Look at the business as an 

enterprise. The tax from the people should be used into innovations.  

Magnus Andersen: How can other learn from your failures? 

 Diaz: Failure-ratio in the laboratory. Five failures to get one success. We have learned 

not to give up.  

 Gabrielli: We use taxpayers money, not fair to say we fail four out of five times. Better 

to use investments. Unicef got their own innovetion fund this year, without the same 

reporting. One of my jobs is to put money into the fund. 
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 Diaz: Croud-source ideas.  

Oddvin Østmoe: Is it possible to combine the business model with charity? 

 Diaz: We compete with commercial contractors. Since we use local people and 

materials, 80% of the time we win over commercial contractors. As a social business we 

don´t have international money, we have to be careful.  

 Gabrielli: Do unicef compete with others in the field? No, we deliver together with the 

governments in the countries. Unicef in Norway is driven after a business model. We are 

selling a product, “pledge donor”, 50% of the money we get is part of the business model. 

Unicef fundraise 1/3  of its own budget. Pure business, pure fundraising.  

Børge Myran: Question for Diaz: How are the experiences after projects in an area is done? 

Question to Gabrielli: Is there an innovating way to stimulate children form an early age? 

  Diaz: Litre of light where local people and students work. Want to specialize, to get 

an army of people who can help us build lights, water filtration machines and houses. 

Innovation is the best way to help people.   

 Gabrielli: We need three things: Vaccines, give minerals and vitamins, and keep the 

children in their families and give them a normal childhood.  

Harald Rødseth: How do you sustain continuously evolution of the technical systems and 

how is the lifetime of the systems? 

 Diaz: The local can fix the lights themselves. Open source and business model with 

local people.  

 Gabrielli: We try the systems one place first, if it works we develop the technology 

further, also in new locations.  

8. Eventuelt 

Leder for FN-studenter Trøndelag: Mandag 19.00 i Kjøpmannsgata 5 arrangeres møte om 

vaksiner og polio. Kom.  

9. Kritikk av møtet 

Ingen.  

10. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

11. oktober 2014 

Sigøynere 

Beslutningsprotokoll 

 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

- Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Eivind Rindal: Gratulerer til ektepartet Moser med Nobelprisen i medisin. Idé å invitere dem 

til Samfundsmøte.  

4. Utdeling av Edgarprisen 

Prisen ble overrukket av Henrik Kierulf fra Sør-Trøndelag Fylkeskommune. Vinneren er 

Faddervaktordeningen i Trondheim. Prisen ble mottatt av Nicholas Lund.  

5. Innledning ved Tore-Jarl Bielenberg 

Foredraget er basert på boken ”Romá/Sigøynere, i går, i dag, i morgen”. Innleder presenterte 

sin historie og sitt møte med sigøynerkulturen.  

 Når sigøynerne først kom til vestlige Europa var de velkomne og adelen brukte deres 

tjenester. Etter hvert kom de i konflikt med håndverkere, samtidig som adelen mistet 

makten og kapitalismen gjorde sitt inntog. Sigøynerne ble drevet på flukt.  

 Forbudt å være sigøyner i Norge frem til 1956. 

 I Romania ble de holdt som slaver, som i så mange andre land.  

 Tsarens Russland behandlet sigøynerne bra.  

 Under 2. verdenskrig var det å være sigøyner en dødsstraff og livet til mange endte i 

ett gasskammer.  

 I dag finner man enda organisasjoner som er dannet for å angripe sigøynere.  

 Sigøynerne er drevet på flukt av fattigdom og fordømmelse.  

 Sigøynerne har gjennom historien bidratt mye; i kampen mot fascismen og nazismen, 

og innen kunst, kultur og idrett.  
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 Sigøynere i dag organiserer seg, de skjer en kulturell oppblomstring og man ser nye 

ledere og forskere fra sigøynerbakgrunn. 

 Men fortsatt er folket i fare, nazister og byråkrater hindrer utviklingen.  

6. Kunstneriske ved Studentersamfundets Symfoniorkester 

7. Pause 

8. Spørsmål fra salen 

Per Fridtjof Larssen: Hva er riktig termologi?  

 Róma (Uttales ”Råm”)er en bestemt gruppe sigøynere som holder til i Europa. Rom 

betyr gift man, kvinne kalles Romni. De ønsker å bli kalt sigøynere, for sigøynerne selv er 

ikke dette nedverdigende eller rasistisk. Slutt å bruke uttrykket rom-folk.  

Eivind Rindal: Hva er den historiske grunnen til at utviklingen i Russland ble så annerledes 

enn i resten av Europa? 

 I Russland ønsker de ikke slaver, men mer folk som kunne betale skatt. Musikken til 

sigøynerne var også populær i Russland.  

Norvald Ryeng:  Er sigøynerfamilier samlet på Østlandet i dag? Er tatere en del av 

sigøynerkulturen?  

 Tatere er en annen nasjonalitet enn sigøynerne.  

Kristine Øvstebø: Tanker eller meninger om hva vi skal gjøre med sigøynerne? Skal man 

tvinge dem til å være en del av det norske systemet? 

 50 sigøynerbarn i Norge er satt i Norske familier. Her lærer de ingenting av sin kultur 

eller identitet. Unge sigøynere må ta utdannelse for å kunne forsvare deres egen identitet. 

Norge har hatt egne sigøynerskoler. Vanskelig oppgave å integrere sigøynerne etter at de 

har opplevd så mye urett.  

Per Fridtjof Larssen: Blir sigøynerne mer hørt i dag? 

 Oslo museums utstilling ”Norge sigøynere” viser til det. Noen blir hørt. Sigøynerne 

selv har aviser og konferanser. I Ungarn utdanner flere sigøynere innen medie-utdanning for 

å kunne tale sigøynernes sak. Sigøynerne er mer enn tigging, de har en rik historie og kultur 

som vi kan lære av. Neste Samfundsmøte – inviter sigøynerne også.  

9. Eventuelt 
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Miriam W. Pedersen: Informerer om Samfundsmøter; 22. oktober blir det paneldebatt med 

tema om sammenslåing av universiteter og høyskoler, 25. oktober blir det møte om 

Velferdsstaten.  

10. Kritikk av møtet 

Ingen.  

11. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

22. oktober 2014 

Sammenslåing av studiestedene i 

Trøndelag? 

Beslutningsprotokoll 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

- Punkt 6 – introduksjon av panelet - utgår  

- Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Ingen 

4. StudieBy-samarbeidet 

Morten Vollen opplyser om StudieBy-samarbeidet. Foreningen StudieByEn avvikles og 

forslag til reorganisering av samarbeidet legges frem. Ønsker å blir Nordens Beste Studieby.  

5. Innledning ved Kim Kantardjiev 

Begrepet SAKS: Samarbeid, Arbeidsdeling, Konsentrasjon og Sammenslåing. SAKS er en 

strukturendring, spørsmålet går på hvilket faglig innhold vi ønsker, ikke hvilke institusjoner.  

6. Pause 

7. Spørsmål fra salen 

Martin Fredheim som ordstyrer. I panelet Kim Kantardjiev (NOKUT), Elise Landsem 

(Studenttinget ved NTNU) og Trine Olsen (Studentparlamentet ved HiST).  

8. Eventuelt 

Miriam W. Pedersen: Informerer om Samfundets stilling til voldtektssaken og oppfordrer folk 

om å passe på hverandre.  

Jone Tronvåg: Studenttinget ved NTNU har valg.  

Petter Langlete: Kristin Clemet kommer på Samfundsmøtet førstkommende lørdag.   
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Magnus Bjerke: Studentparlamentet ved HiST har valg.  

9. Kritikk av møtet 

Børge Myran: Bra med studenter i panelet, ikke rektorer. 

Vilde Cowart: Takker for bra debatt. 

Gabriel Qvigstad: God idé med møter på onsdager.  

10. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

25. oktober 2014 

Velferdsstaten 

Beslutningsprotokoll 

1. Møtet er satt 

2. Styreprotokoll 

- Godkjent 

3. Politisk femminutt 

Eivind Rindal 

4. Innledning ved Kristin Clemet 

Snakker om velferdsstaten, skole og økonomisk likhet.  

5. Pause 

6. Kunstnerisk ved Kunst Under Press 

7. Spørsmål fra salen 

Hans Jakob Sandberg 

Siri Holm Lønnset 

Eivind Rindal 

Hildegunn Gutvik 

Ola Rønning 

Kyrre Ryeng 

Lars Martin Haugland 

8. Vedtak ved Finansstyret 

Samfundsmøtet i Studentersamfundet i Trondhjem gir Finansstyret samtykke til å tinglyse en 

pantobligasjon pålydende kr. 15 millioner på eiendommen Klostergata 35. gnr 35, gnr 404, 

bnr 18 i Trondheim kommune.  
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Cathrine Holstad 

Hans Haugland 

Øyvind Bentås 

Torbjørn Viem Ness 

 

For: 94 

Mot: 1 

Blank: 4 

Vedtaket er ikke vedtatt.  

9. Eventuelt 

Jonas Bjerklund 

10. Kritikk av møtet 

Cathrine Holstad 

Eivind Rindal  

Børge Myran 

Øyvind Bentås 

Jørgen Espenes 

Ingrid Sand 

11. Møtet er hevet 
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Samfundsmøte 

08. november 2014 

Nybygg 

Dagsorden 

1. Møtet er satt – kl. 19.05 

2. Styreprotokoll 

Fra Styrets protokoll ble følgende meldt:  

Medlem nummer 78217964 utestenges fra de private områdene i en måned fra 12. oktober til 17. 

November, grunnet utilbørlig opptreden.  

 

Styrets forslag til Dagsorden ble godkjent.  

 

3. Politisk femminutt 

Ingen ytringer 

 

4. Presentasjon av Nybygg-prosjektet ved Eirik Torpe 

Nybygg – nå igjen? Presenterer medlemmer av Nybyggkomiteen: Bjørn Jaavall, Håvard Olsen, Sindre 

Åberg, Eirik Torpe og Randi Berggren.  

 

5. Presentasjon av intensjonsavtale ved Dag Herrem 

Forklarer intensjonsavtale mellom Samfundet og NTNU, i tillegg til vedlikeholdsstøtte og salgsavtale.  

 

6. Pause 

 

7. Spørsmål fra salen 

Følgende hadde ordet:  

 Andrea Tøn 

 Dag Herrem 
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 Anne Finstad 

8. Vedtak medlemsinstitusjoner ved Miriam W. Pedersen fremmet av Styret 

 Studentersamfundet i Trondhjem samlet til Samfundsmøte 8. november 2014, vedtar at 

 følgende institusjoner i Trondheimsområdet gir rett til medlemskap i Studentersamfundet:  

 Norges teknisk-naturvitenskaplige universitet 

 Høgskolen i Sør-Trøndelag 

 Høgskolen i Nord-Trøndelag 

 Dronning Mauds Minne Høgskole 

 Luftkrigsskolen 

 Handelshøyskolen BI 

 Høyskolen Campus Kristiania – Norges Kreative Høyskole 

 Folkeuniversitetet Midt-Norge – Jusstudiet 

 

Følgende hadde ordet:  

 Lars Grønnestad 

 Tormod Gjestland 

 Norvald Ryeng 

 Anne Finstad 

 Magne Mæhre  

 

For: 125 

Mot: 12 

Blankt: 7 

 

Forslaget ble vedtatt. 

 

 

9. Vedtak Pantsettelse K35 ved Dag Herrem 

 

Finansstyret ved leder Dag Herrem fremmet følgende forslag:  

 

Samfundsmøtet i Studentersamfundet i Trondhjem gir Finansstyret samtykke til å tinglyse en 

pantobligasjon pålydende kr. 15 millioner på eiendommen Klostergata 35, gnr 404, bnr 18 i 

Trondheim kommune.  
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Følgende hadde ordet: 

 Gjertrud Hole Kjøstolfsen 

 

For: 147 

Mot: 0 

Blankt: 1 

 

Forslaget ble vedtatt. 

 

10. Innstilling av medlemmer til Rådet  

Miriam Wang Pedersen ved styret innstiller følgende medlemmer til Rådet:  

Elisabeth Halle  

Jon Harald Grave 

 

11. Eventuelt 

Følgende hadde ordet:  

 Henrik Winther Solemslie  

 

12. Kritikk av møtet 

Ingen ytringer  

 

13. Møtet er hevet – kl. 20.43 
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Samfundsmøte 

15. november 2014 

Festmøte: Her kommer Mummi! 

Beslutningsprotokoll 

1. Møtet er satt – kl. 19.12 

2. Stars and Stribes ved Strindens Promenade Orchester 

3. Styreprotokoll 

Styrets forslag til Dagsorden ble godkjent.  

 

4. Politisk femminutt 

Ingen ytringer 

 

5. Kunsterisk ved Trondhjems Studentersangforening 

 

6. Høytlesning ”Hvem skal trøste Knøttet” ved Karoline Quintard 

 

7. Innledning ved Maria Ôsterlund 

Presenterer allkunstneren Tove Jansson og noe av bakgrunnen til hennes mange verker, både 

barnebøker, noveller, romaner og kunst.  

 

8. Pause 

 

9. Kunstnerisk ved Knauskoret 

 

10. Spørsmål fra salen 

Følgende hadde ordet:  

 Kaisa Lestinen 

 Per Frithjof Larssen 
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 Maria Bårdsen Hesjedal 

 Bjørn Rimsmo 

 Hans Anders 

 Mari Raunsgard 

 Solveig 

 Jørgen Aarnes 

 Eirik Lovsgard 

 Håvard  

 Per Fridthjof Larssen 

 

11. Filmvisning  

 

12. Allsang ”Nu Klinger”  

 

13. Eventuelt 

Følgende hadde ordet:  

 Miriam W. Pedersen 

 Tony Bjerktveit 

 

14. Kritikk av møtet 

Følgende hadde ordet: 

 Mari Raunsgard 

 

15. Møtet er hevet – kl. 21.34 
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Samfundsmøte 

22. november 2014 

Gledelig jul? 

Beslutningsprotokoll 

1.  Møtet er satt – kl. 19.04 

2.  Styreprotokoll 

Godkjent 

 

3.  Politisk femminutt 

På talerstolen:  

- Eivind Rindal 

 

4.  100 000 underskrifter for 100 000 klimajobber - ved Styret 

Bjørg Helene Anderson informerer om saken på vegne av Styret 

 

5.  Innledning ved Siv Limstrand 

Fra kirkens bymisjon. Snakket om aksjonen ”Gled en som gruer seg i julen”.  

 

6.  Pause 

 

7.  Spørsmål fra salen 

Ingen talere på talerstolen 

 

8.  Valg av medlemmer til Rådet 

Tre kandidater skulle velges til Rådet, følgende kandidater var innstilt: 

- Elisabeth Halle 



33 
 

- Jon Harald Grave 

 

Følgende kandidater ble godkjent ved akklamasjon:  

- Elisabeth Halle 

- Jon Harald Grave 

 

Tredje stilling var det to medlemmer som stilte sitt kandidatur:  

- Eivind Rindal 

- Sophie Gullvik 

 

På talerstolen:  

- Sirius Bakke 

- Øyvind Lunke 

- Gjertrud Kjøstolfsen 

- Christine Reintz 

- Norvald Ryeng 

 

Stemmer etter skriftlig valg av den tredje kandidaten til Rådet:  

Eivind Rindal: 26 

Sophie Gullvik: 13 

Blank: 8 

 

Eivind Rindal ble valgt.  

 

Følgende kandidater ble valgt inn i Rådet: Elisabeth Halle, Jon Harald Grave og Eivind 

Rindal. 

 

9.  Resolusjon: Bevar jugendbygget Elgsetergt. 30b – ved Styret 

Studentersamfundet i Trondhjem samlet i Storsalen 22. november 2014 krever at 

jugendbygget i Elgesetergt. 30B ikke rives før det foreligger en reguleringsplan som tilsier at 

riving skal skje. Først da skal en eventuell rivingstillatelse gis.  

 

Videre bevilges det 10'000 kr fra kampfondet til å utarbeide et alternativ forslag til 
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reguleringsplan der “Elgeseter Studenterhjem“ inngår som en naturlig del av dette nye 

reguleringsplanforslaget. Initiativtakerne bak facebookgruppen “bevar Jugendbygget 

Elgesetergt. 30B” ved Trond Åm disponerer bevilgningen til nevnte formål. 

 

Talere på talerstolen:  

- Julian Silden Langlo 

- Bjørg Helene Anderson 

- Eivind Rindal 

- Børge Kjellstad 

 

Ikke tilstrekkelig med medlemmer i Storsalen. Avstemning ble gjennomført:  

 

For: 27 

Mot: 8 

Blank: 8 

 

Forslaget falt. 

 

10. Eventuelt 

På talerstolen:  

- Lars Grønnestad 

- Martin Ervik 

- Miriam W. Pedersen 

- Eivind Rindal 

 

11. Kritikk av møtet 

På talerstolen:  

- Sirius Bakke 

- Øyvind Lunke 

- Gabriel Qvigstad 

 

12.  Møtet er hevet – kl. 21.29 
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Samfundsmøte 

20. januar 2015 

Psykisk helse 

Beslutningsprotokoll 

1.  Møtet er satt kl. 19.10 

2.  Styreprotokoll - godkjent 

3.  Politisk femminutt 

På talerstolen:  

Eivind Rindal 

Ukjent 

Anne Finstad 

 

4.  Innledning ved Bent Høie 

Snakket om generasjoner og prestasjoner, forventninger og psykiske problemer. Videre om 

dagens satsningsområder, helsestrategier og tilskuddsordninger.  

 

5.  Spørsmål fra salen 

På talerstolen:  

Per Fridtjof Larssen 

Anne Finstad 

Hilde Djuv 

Helene Kolstad 

Maren Falch Skaret 

Guro Myrvang 
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Nora Nilsen 

Anne Finstad 

Ida Tylleskjær 

Christine Reintz 

 

6.  Pause 

7.  Nye planer for Elgseter gate v/prosjektleder Øyvind D. Sørbøl 

5 alternativer:  

 1A: Sidestilt buss 

 1B/C: Midtstilt buss 

 1D: Sidestilt buss med lokalgater 

 3A: Kort ettløpstunnel 

 3C: Lang ettløpstunnel 

 

Høringsfrist er 30. januar. Rapport ligger ute på miljøpakken.no.  

 

8.  Spørsmål fra salen 

På talerstolen:  

Trond Åm 

Tormod Gjestland 

Børge Myhran 

Magnus Bjerke 

Eivind Rindal 

Øyvind Bentås 

Tormod Gjestland 

Erling Søyland 

Henriette Gullberg 

Ingrid Mortensen Bjørnstad 
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Erling Søyland 

 

9.  Eventuelt 

På talerstolen:  

Per Fridtjof Larssen 

Hans Petter Kleppan 

 

10. Kritikk av møtet 

Ingen ytringer 

 

11.  Møtet er hevet – kl. 20.00 
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Samfundsmøte 

24. januar 2015 

Festmøte: Disney 

Beslutningsprotokoll 

1.  Møtet er satt – 19.10 

2.  Stars and Stribes ved Strindens Promenade Orchester 

3.  Visning av film 

4.  Styreprotokoll  

Fra Styrets protokoll meldes det om gjennomgang av Samfundets budsjett på 

samfundsmøtet 28.01.15. 

Dagsorden godkjent.  

 

5.  Innledning ved Gunnar Strøm 

Om Walter Disney, Disneys utvikling, utvalgte Disney-filmer, og kommersiell drift.  

 

6.  Pause 

7.  Sofaprat 

Petter Langlete godkjent som ordstyrer. 

På talerstolen:  

Jens Erik Våler 

Bjørn Høgesmo 

Ingrid Mortensen Bjørnstad 

Elisa Elmies 

Bjørn Høgesmo 

Eivind Rindal 
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Mia Holvik 

Marius Stenerud 

Ingrid Mortensen Bjørnstad 

Tale  

Kristoffer Nisse 

Jens Erik Våler 

 

8.  Allsang ”Nu Klinger” 

9.  Fortsettelse innledning ved Gunnar Strøm 

10. Politisk femminutt 

Ingen ytringer 

 

11. Eventuelt 

På talerstolen:  

Mikkel Berg Strømstad 

Miriam Wang Pedersen 

 

12. Kritikk av møtet 

På talerstolen:  

Sirius Bakke 

Lene Daalstøl 

 

13.  Møtet er hevet – 22.34 
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Samfundsmøte 

28. januar 2015 

Handelsavtalen TTIP 

Beslutningsprotokoll 

 

1.  Møtet er satt – kl. 19.05 

2.  Styreprotokoll 

Styret melder om dato for ledervalg er satt til 25.02.15 og generalforsamling er satt til 27.04.15.  

Styreprotokoll ble godkjent.  

 

3.  Politisk femminutt 

På talerstolen: Ann Helen Bakke 

 

4.  Behandling av Samfundets budsjett 2015 ved Dag Herrem 

Norvald Ryeng på vegne av Rådet presenterer innstilling: Budsjettet er i tråd med Samfundets lover 

og regler. 

 

På talerstolen: Hans Kristian Henriksen 

  Bergliot Kulsrud Storruste 

 

Samfundets budsjett 2015 ble godkjent.  

 

5.  Innledning ved Joachim Vogt Isaksen 

Om formålet med handelsavtalen TTIP, hva den går ut på og argumenter for og mot. Frihandelsavtale, 

tolletteser og felles regler mellom EU og USA.  
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6.  Pause 

7.  Paneldebatt med Sveinung Rotevatn, Lars Morten Rosmo, 

 Ingvild Stub og Petter Titland 

På talerstolen: Eivind Rindal 

  Bjørn Egil Flø 

8.  Resolusjonsforslag – Diskriminering av iranske studenter, 

 ved Sigrun Hitland  

Studentersamfundet samlet til Samfundsmøte 28. januar 2015 mener at de iranske studentene som er 

blitt utvist på bakgrunn av PSTs tolkning av FN-sanksjon 1737 skal få sitt vedtak vurdert på nytt. Det 

er fagmiljøene ved hver enkelt institusjon som er best egnet til å vurdere eventuell risiko ved sin egen 

formidling, i motsetning til slik det er vurdert i denne sammenhengen, der vedtakene har vært 

restriktive og diskriminerende overfor studenter på bakgrunn av deres nasjonalitet. Kriteriene for 

oppholdstillatelse ved studier må være åpne og lett tilgjengelig, og settes på andre premisser enn hva 

det er gjort i denne saken. 

 

For: 65 

Mot: 1 

Blank: 3 

 

Resolusjonen ble ikke vedtatt.  

 

9.  Eventuelt 

På talerstolen: Ann Helen Bakke 

  Gabriel Qvigstad 

  Per Fridtjof Larssen 

 

10. Kritikk av møtet 

På talerstolen: Eivind Rindal 

 

11.  Møtet er hevet – kl. 21.47 
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Samfundsmøte 

04. februar 2015 

Dyrevelferd 

Beslutningsprotokoll 

 

1.  Møtet er satt – kl. 19.05  

 

2.  Styreprotokoll 

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

Fra styreprotokoll meldes det om ISFiT-presidentvalg mandag 16. mars.  

- Godkjent. 

 

3.  Politisk femminutt 

På talerstolen: Vegard Bilsbak 

 

4.  Innledning ved Randi Opperman Moe 

Dyrevelferd i et idéhistorisk perspektiv og forskjellen på dyrevelferd innen fagfelt, etikk og 

lovverk. 

 

5.  Pause 

 

6.  Spørsmål fra salen 

I panelet: Randi Opperman Moe, Gunnar Vartdal og Lars Morten Rosmo. 
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På talerstolen: Erik Lundgren 

  Astrid … 

  Ida Kristine Sole Semb 

 

7.  Eventuelt 

På talerstolen: Gabriel Qvigstad 

   Miriam Wang Pedersen 

 

 

8.  Kritikk av møtet 

Ingen ytringer. 

 

9.  Møtet er hevet – kl. 21.27 
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Samfundsmøte 

21. februar 2015 

Fedme – en folkefiende? 

Beslutningsprotokoll 

 

1.  Møtet er satt – kl. 19.10 

2.  Styreprotokoll – Godkjent  

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

 

3.  Politisk femminutt 

På talerstolen: Eivind Rindal 

 

4.  Innledning ved Jørgen Foss 

Snakket om tre kjerneverdier vi bør forholde oss til i forhold til fedmedebatten: likestilling, 

forebygging og behandling.  

 

5.  Innledning ved Martin Marchman Andersen 

Er overvekt vårt eget ansvar? Hvilket moralsk ansvar har vi. Personlig ansvar krever fri vilje.  

 

6.  Innledning ved Gunnar Mellgren 

Genetiske årsaker til fedme og livstilsintervensjoner.  

 

7.  Pause  
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8.  Kunstnerisk ved Trondhjems Kvinnelige 

 Studentersangforening 

 

9.  Spørsmål fra salen 

På talerstolen:  

 Mari Raunsgard 

 Øyvind Aas 

 Marte Helland 

 Eivind Rindal 

 

10. Pause 

 

11. Lovforslag fremmet av Gabriel Qvigstad 

Foreslått endring av første setning, §11 kapittel 3, angående Samfundsmøte. 

Nåværende lov:  

 Samfundsmøte holdes ordinært lørdag kveld i Universitetes semestre. Dagsorden for 

 hvert møte, med den nøyaktige ordlyden på resolusjonsforslag, mistillitsforslag, andre 

 forslag og interpellasjoner, skal være bekjentgjort på Studentersamfundets 

 oppslagstavler 48 timer før møtet. Møtet skal også kunngjøres for byens øvrige 

 befolkning.  

 

Foreslått lov:  

 Samfundsmøte holdes ordinært onsdag kveld i Universitetes semestre. Dagsorden 

 for hvert møte, med den nøyaktige ordlyden på resolusjonsforslag, mistillitsforslag, 

 andre forslag og interpellasjoner, skal være bekjentgjort på Studentersamfundets 

 oppslagstavler 48 timer før møtet. Møtet skal også kunngjøres for byens øvrige 

 befolkning. 

Rådets innstilling ved Norvald Ryeng: Foreslått lov er formelt i orden, men bemerker at at 

dagens lovtekst allerede åpner for Samfundmøter i ukedager.  
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Styrets uttalelse ved Per Fridtjof Larssen. En fra Styret har meldt dissens fra uttalelsen.  

 

Bjørg Helene Andorsen overtar som møteleder resten av diskusjonen.  

 

På talerstolen: 

 Geir Eikeland 

 Marte Helland 

 Bendik Johansen 

 Martin Ervik 

 Øyvind Bentås 

 Ingrid Løvendahl Berg 

 Gabriel Qvigstad 

 Mari Raunsgard 

 Martin Ervik 

 Øyvind Aas 

 Hans Jacob  

 Per Fridjof Larssen 

 Eivind Rindal 

 Åsta Wibe 

 Hans Kristian Henriksen 

 Tony Bjerketveit 

 Per Fridtjof Larssen 

 Mari Raunsgard 

 Åsmund Berstad 

 Per Fridtjof Larssen 

 Gabriel Qvigstad 
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 Erling Søyland 

 Norvald Ryeng 

 Oda Fjelland 

 Øyvind Lunke 

 Per Fridtjof Larssen 

 Ukjent 

 Elisabeth Halle 

 Gabriel Qvigstad 

 Erling Søyland 

 Eivind Rindal 

 

Skriftlig votering etter ønske fra over 10 medlemmer.  

Tellekorpset informerte om retningslinjer for valget. 

 

For: 54 

Mot: 128 

Blank: 6 

 

Lovforslaget ble ikke vedtatt.  

 

12. Eventuelt 

På talerstolen:  

 Norvald Ryeng – informerte om lovforslag som kommer opp på senere måte 

 Øyvind Lunke 

 Tony Bjerketveit 

 



48 
 

13. Kritikk av møtet 

På talerstolen:  

 Jørgen Aarnes 

 Åsta Wibe 

 Børge Myhran 

 Gabriel Qvigstad 

 

14. Møtet er hevet – kl. 23.41 
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Samfundsmøte 

25. februar 2015 

Ledervalg 

Beslutningsprotokoll 

 

1.  Møtet er satt – kl. 18.17 

2.  Styreprotokoll  - Godkjent 

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

3.  Politisk femminutt – Ingen ytringer 

4.  Innledning ved Per Fridtjof Larssen 

5.  Åpningsappell  

Christine Reintz benker Oleiv Grimsrud.  

Oleiv Grimsrud ønsker ikke å stille som kandidat til leder.  

Rådet, ved Norvald Ryeng, informerer om muligheten å trekke benkingen slik at Grimsrud ikke blir en 

av kandidatene under valget.  

Christine Reintz ønsker ikke å trekke benkingen.  

 

Åpningsappell ved de to kandidatene Julius Maske og Øyvind Bentås.  

 

6.  Utspørring av kandidatene – på talerstolen:¨ 

Tony Bjerketveit 

Bjørg Helene Andorsen 

Aleksander Skre 

Marius Jones 

Gjertrud Kjøstolfsen 
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Øyvind Lunke 

Tobias Knutsen 

Eivind Rindal 

Jone Valen Trovåg 

Anne Finstad 

Petter Langlete 

Rebekka Selnes 

Patricia Schønhold 

Tobias Knutsen 

 

7.  Pause  

8.  Kunstnerisk ved Studentersamfundets Interne Teater 

9.  Utspørring av kandidatene  

Martin Scheiene – ønsker å benke Kim Hovden Duong 

 

Kim Hovden Duong stiller som kandidat til ledervervet og deltar i resten av utspørringen.  

 

På talerstolen: 

 

Eivind Rindal  

Marte Sophie Johannessen 

Lars Martin Haugland  

Tony Bjerktveit 

Karoline Flåte 

Øyvind Lunke 

Therese Gjelsten 

Mathias Rødland 

Rikke Blakstad 

Eirin Ruud Hansen 

Anita Gjørven 

Linn Haugen 

Merete Haddal Bjåstad  
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10. Pause 

Storsalen godkjenner endring i Dagsorden ved akklamasjon og tilfører punkt 11: Kunstnerisk ved SIT. 

  

11. Kunstnerisk ved Studentersamfundets Interne Teater 

12. Utspørring av kandidatene – på talerstolen: 

Innlegg ved Linn Haugen – dårlig kultur å mobilisere via Facebook når valget pågår.  
 

Martin Næss 
Kyrre Ryeng 
Oleiv Grimsrud  
Aleksander Skre 
Eivind RIndal 
Maria Honerød 
Elisa Elmies 
Rosilin Varughese 
Else Tjønn 
Sondre Larsen Hirth 
Eivind RIndal 
Lars Grønnestad 
Tale Bærland 

 

13. Avslutningsappell 

Kim Hovden Duong, Øyvind Bentås og Julius Maske holder avslutningsappell.  

 

14. Avstemning 

Ragnhild B. Lund-Johansen, leder for tellekorpset, informerer om urnevalg.  

Julius Maske:   9 

Kim Hovden Duong:  9 

Oleiv Grimsrud:  9 

Øyvind Bentås:   182 

Blank:    24 

 

Øyvind Bentås er valgt til ny leder av Studentersamfundet for året 2015/16. Påtrer 17. mai 2015.  

 

15. Allsang ”Nu Klinger” 

16. Eventuelt – på talerstolen:  
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Miriam Wang Pedersen 

Linn Haugen og Øyvind Lunke 

Oleiv Grimsrud 

Marius Jones 

Kim Hovden Duong 

Ragnhild B. Lund-Johansen 

Gjertrud Kjøstolfsen 

Sondre Larsen Hirth 

Eivind Rindal 

Jone Trovåg og Magnus Bjerke 

Eirin Ruud Hansen 

 

17. Kritikk av møtet – på talerstolen:  

Ukjent 

Kyrre Ryeng 

Sirius Bakke 

Mikkel … 

Eirik Torpe 

Per Egil Åborg 

 

18. Møtet er hevet – 23.13 
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Samfundsmøte 

07. mars 2015 

Ytringsfrihet – eller meningstyranni? 

Dagsorden 

 

1.  Møtet er satt – kl. 19.05 

2.  Styreprotokoll – godkjent 

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

 

3.  Politisk femminutt – på talerstolen: 

Eivind Rindal 

Hans Jacob 

 

4.  Kunstnerisk ved Trondhjems Studentersangforening 

 

5.  Innledning ved Knut Olav Åmås 

Snakket om varsling, hat-prat og netthets, og karikaturstriden.  

 

6.  Innledning ved Carl Morten Iversen 

Om P.E.N. arbeid i Norge og internasjonalt.  

 

7.  Innledning ved Vebjørn Selbekk 

Om hans opplevelser fra karikaturstriden i 2006 og tanker rundt hendelser i Europa i nyere 

tid.  
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8.  Pause  

 

9.  Kunstnerisk ved Studentersamfundets Interne Teater 

10. Sofaprat 

Per Fridtjof er ordstyrer og starter med spørsmål. 

Videre på talerstolen: 

Kyrre Ryeng 

Eivind Rindal 

Øystein Blixhavn 

Edona Zilkichi  

Marton Telgård 

Magne Mæhre 

Petter Langlete 

Johannes Bangum 

Vegard Andreassen 

Magne Tysdahl 

Lars Martin Haugland 

 

11. Lovforslag - § 8 Generalforsamling ved Norvald Ryeng  

På grunn av for få personer i salen foreslår møteleder at punkt 11, 12 og 13 utsatt til første 

kommende Samfundsmøte; onsdag 11.03.15 

 

På talerstolen: 

Sigbjørn Lund Olsen 

Norvald Ryeng 

 

Stemmer for utsetting av punkt 11, 12 og 13 ved håndsopprekning av medlemskort: 
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For: 52 

Mot: 4 

Blank: 7 

 

Punkt 11,12 og 13 blir utsatt til onsdag 11.03.15.  

 

12. Lovforslag - § 23 Mediastud AS ved Norvald H. Ryeng  

13. Resolusjon - ved Einar K. Holt og Tony K. Bjerketveit 

 

Studentersamfundet i Trondhjem samlet til Samfundsmøte 07. mars 2015 krever at Trondheim 

kommune gjør mer for å anerkjenne en av Norges største forfattere, og Trondheims store 

sønn, Agnar Mykle. Vi forventer at det snarlig oppføres et skilt på Agnar Mykles plass som 

viser at denne plassen er hans. I tillegg krever vi at Mykle hedres med en statue i byen vår. 

 

14. Eventuelt – på talerstolen: 

Øyvind Bentås 

Miriam W. Pedersen 

Jørgen Theodorsen 

 

15. Kritikk av møtet – på talerstolen: 

Sigbjørn Lund Olsen 

Vegar Andreassen 

Henrik Solemsli 

Sigbjørn Lund Olsen 

Sondre Hirtz 

Eivind Rindal 

Jørgen Haug Theodorsen 

 

16. Møtet er hevet – kl. 22.52 
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Samfundsmøte 

11. mars 2015 

Pedofili og overgrep 

Beslutningsprotokoll 

1.  Møtet er satt – kl. 19.14 

2.  Styreprotokoll – godkjent 

Punkt 11 Lovforslag - § 19 Valg ved Marius Jones og punkt 12 Resolusjon - ved Einar K. Holt 

og Tony K. Bjerketveit ble trukket fra dagsorden.  

 

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

 

3.  Politisk femminutt – på talerstolen: 

Eivind Rindal 

 

4.  Innledning ved Knut Hermstad 

Om seksuelle overgrep mot barn, årsaker og mulige løsninger.  

 

5.  Innledning ved Wivi Ingeborg Pedersen 

Visning av fototeateret Ida. 

 

6.  Innledning ved Frank-Thomas Holen Andersen  

Om egne erfaringer som overgriper. 

 

7.  Pause  
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8.  Sofaprat – på talerstolen:  

Fredrik Weisethaunet 

Laurits Gulldal Einarsen 

Bent Johansen 

Fredrik Hanserud 

Solveig Blomstrøm Nordbø 

Eivind Rindal 

Torhild Morvik Ringseth 

Helene Bakkland 

Rosilin Varughese 

Ida Semb 

 

9. Lovforslag - § 8 Generalforsamling ved Norvald Ryeng  

Ikke nok stemmedyktige medlemmer i salen. Storsalen godkjenner utsettelse av punkt 9 og 

10 til neste Samfundsmøte med akklamasjon.  

 

10. Lovforslag - § 23 Mediastud AS ved Norvald Ryeng  

Utsatt til neste Samfundsmøte.  

 

11. Eventuelt – på talerstolen: 

Øyvind Bentås 

Mathilde Pehrson 

Rosilin Varughese 

Hans Petter Kleppan 

Eivind Rindal 

 

12. Kritikk av møtet – på talerstolen: 

Helene Bakkland 

 

13. Møtet er hevet – kl. 21.58 
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Samfundsmøte 

16. mars 2015 

Presidentvalg ISFiT 

Dagsorden 

 

1.  Møtet er satt – kl. 18.14 

 

2.  Styreprotokoll – godkjent 
Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

 

Punkt 12 Avslutningsappell ved kandidatene fra Dagsorden er flyttet til punkt 10.  

 

3.  Politisk femminutt – ingen ytringer 

 

4.  Lovforslag - § 8 Generalforsamling ved Norvald Ryeng  
 

Votering ved håndsopprekning av medlemskort.  

 

For: 238 

Mot: 1 

Blank: 10 

 

Lovforslaget er vedtatt. 

 

§ 8 Generalforsamling 

 

Ordinær generalforsamling blir avholdt hvert år innen utgangen av april. Ekstraordinær 
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generalforsamling holdes når det besluttes av Styret eller skriftlig forlanges av Finansstyret, 

Rådet, eller Studentersamfundets revisor. 

 

Generalforsamlingen innkalles av Styret med minst 14 dagers varsel. Årsmelding og 

regnskap fra Finansstyret skal kunngjøres samtidig med innkalling til ordinær 

generalforsamling. Innkomne saker på dagsorden må være Styret i hende senest fire dager 

før generalforsamlingen. Leder for Studentersamfundet åpner generalforsamlingen. 

 

Dagsorden for ordinær generalforsamling skal alltid inneholde følgende punkter: 

 

    1. Valg av ordstyrer 

    2. Godkjenning av dagsorden 

    3. Årsmelding 

    4. Regnskap 

    5. Innkomne saker 

    6. Valg av medlemmer til Finansstyret (Se § 7.2) 

 

Forøvrig gjelder kapittel 3 om Studentersamfundets møter. 

Godkjenning av årsmelding og regnskap kan avgjøres med flertall av de avgitte stemmer. 

 

 

5.  Lovforslag - § 23 Mediastud AS ved Norvald Ryeng  
 

På talerstolen: Jens Erik Våler 

 

Votering ved håndsopprekning av medlemskort. 

For: 194 

Mot: 1 

Blank: 37 

 

Lovforslaget er vedtatt. 

 

§ 23 Studentmediene i Trondheim AS 
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Studentersamfundet eier andeler i selskapet Studentmediene i Trondheim AS, som har som 

formål å gi ut et bredt medietilbud for Trondheims studenter, herunder Studentersamfundets 

trykte blad “Under Dusken”. 

 

Selskapet kan benytte seg av navnet og logoen “Under Dusken”. 

 

Protokoll for generalforsamling i Studentmediene i Trondheim AS refereres for 

Studentersamfundet. Protokoll for styremøter i Studentmediene i Trondheim AS refereres for 

Finansstyret. 

 

 

6.  Innledning ved Marius Jones 

 

7.  Innledning ved Stiftelsen ISFiT 

 

8.  Åpningsappell ved kandidatene 
Aslak Røkke – stiller med tema ”Equality” 

Kim Duong – stiller med tema ”Prejudices” 

Karoline Flaate – stiller med tema ”Gender equality” 

Hans Jacob Sandberg – stiller med tema ”Radical change” 

Kristine Bjartnes – stiller med tema ”Discrimination”  

 

9.  Utspørring av kandidatene – på talerstolen:  
Jonas Helland 

Kristin Skjærseth Hildre 

Elise Tengs 

Ragnhild Fredheim 

Erlend Nickelsen 

 

Storsalen godkjenner 10 minutter pause ved akklamasjon 

 

Johannes Bangum 
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Madelen Mittet 

Lars Grønnestad 

Terje Wold 

Kyrre Ryeng 

Adrian Eriksen 

Marius Jones 

Patricia Schønhold 

Ragnhild Aune 

Eivind Rindal 

 

Møteleder foreslår 3 spørsmålsstiller til, for så å kutte talerlisten.  

Eivind Rindal legger frem forslag om å ikke kutte talerlisten, men heller korte ned taletiden til 

spørsmålsstillerne til 30 sekund og 45 sekund til kandidatene.  

 

Votering ved håndsopprekning. 

 

Votering over forslag om å kutte talerliste etter 3 spørsmålsstillere.  

For: 233 

Mot:55 

 

Talerlisten blir kuttet. 

 

Votering for å kutte talertiden. 

For: 11 

Mot: 162 

 

Taletiden ble ikke kortet ned.  

 

 

Utspørring av kandidatene fortsetter – talere på talerstolen: 

 

Gjertrud Hole Kjøstolfsen 

Aleksander Skre 

Janusha Baheerathan 

 

 

10. Avslutningsappell ved kandidatene 
Kristine Bjartnes 

Hans Jacob Sandberg 

Karoline Flaate 

Kim Duong 

Aslak Røkke 
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11. Avstemning 
Leder av tellekorpset informerer om urnevalg 

Aslak Røkke: 5 (2%) 

Kim Duong: 11 (4,4%) 

Karoline Flaate: 71 (28,2%) 

Hans Jacob Sandberg: 81 (32,1%) 

Kristine Bjartnes: 78 (30,9%) 

Blank: 6 (2,4&) 

 

Hans Jacob Sandberg og Kristine Bjartnes fikk flest stemmer og er kandidatene som deltar 

under andre runde utspørring og avstemning.  

 

12. Utspørring av kandidatene – på talerstolen:  
Marius Jones 

Merete Haddal Bjåstad 

Hallgjerd Strømsvåg 

Aleksander Skre 

Eirin Evjen 

Ragnhild Rasmussen 

Sofia Ommedal 

Sindre Garcia 

Kristine Iversen 

Gjertrud Hole Kjøstolfsen 

Elin Kristin Hem 

Kyrre Ryeng 

Kristin Hildre 

 

13. Avstemning 
Kristine Bjartnes: 120 (56,9%) 

Hans Jacob Sandberg: 83 (39,3%) 

Blank: 8 (3,8%) 
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Kristine Bjartnes er valgt til president for ISFiT 2017. Tema for ISFiT 2017 er diskriminering.  

 

14. Allsang ”Nu klinger” 

 

15. Eventuelt – på talerstolen: 
Miriam Wang Pedersen og Øyvind Bentås 

Marius Jones 

Gjertrud Hole Kjøstolfsen 

Hans Jacob Sandberg 

 

16. Kritikk av møtet – på talerstolen:  
Øyvind Bentås 

Aleksander Skre 

Nora-Marie Brattebø 

Eivind Rindal 

 

17. Møtet er hevet – kl. 23.55 
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Samfundsmøte  

18. april 2015 #SK15  

Beslutningsprotokoll  

  

  

1. Møtet er satt – 19.00  

  

2. Styreprotokoll – godkjent  

Møteleder: Per Fridtjof Larssen  

Referent: Miriam Wang Pedersen  

  

3. Politisk femminutt – ingen ytringer  

  

4. Godkjenning av Styret – v/ påtroppende leder Øyvind Bentås  

Nestleder: Ingeborg Bringslid  

Huskoordinator: Ragnhild Nøstvold  

Økonomiansvarlig: Julie Rushfeldt  

Pr-/Presseansvarlig: Nicholas Christiansen  

Linjeforenings- og internarrangementsansvarlig: Vian Pashaei  

Temaansvarlig: Synøve Almås  

Temaansvarlig: Hans Jacob Sandberg  

Temaansvarlig: Håvard Bertelsen  

      

Godkjent ved akklamasjon  

  

5. Resolusjon ved Tony K. Bjerketveit og Einar K. Holt  

  

Votering ved opprekning av medlemskort  

  

For: 110  

Mot: 7  

Blank: 30  
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Resolusjonsforslaget er vedtatt.  

  

Studentersamfundet i Trondhjem samlet til Samfundsmøte 18. april 2015 krever at  

Trondheim kommune gjør mer for å anerkjenne en av Norges største forfattere, og  

Trondheims store sønn, Agnar Mykle. Vi forventer at det snarlig oppføres et skilt på 

Agnar Mykles plass som viser at denne plassen er hans. I tillegg krever vi at Mykle 

hedres med en statue i byen vår.  

  

6. Innledning ved Svein Øverland  

  

7. Innledning ved Thomas Wold  

  

8. Pause  

  

9. Kunstnerisk ved Jonas Alaska  

  

10. Spørsmål fra salen  

Per Fridtjof er ordstyrer og starter med spørsmål.  

Videre på talerstolen:  

  Petter Langlete  

  Lars Martin Haugland  

  Susanne Angell-Olsen  

  Kamilla Salvesen  

  Elisa Elmies  

  

11. Innstilling av medlemmer til Finansstyret ved Norvald Ryeng  

 pva. Rådet  

Innstillingen ble lagt frem av Bernhard Kvaal på vegne av Rådet.  

Leder 2015-2017 (2 år): Dag Herrem (gjenvalg)   

Medlem 2015-2017 (2 år): Amund Aarvelta   
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Medlem 2015-2017 (2 år): Silje Vestues   

Medlem 2015-2016 (1 år): Linn Christin Haugen (gjenvalg)   

    

12. Eventuelt – ingen ytringer  

  

13. Kritikk av møtet – på talerstolen:  

Nina Charlotte Sølsnes  

  

14. Møtet er hevet – kl. 20.55  
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Samfundsmøte 

22. april 2015 

Generalforsamling 

Beslutningsprotokoll 

 
1. Møtet er satt – kl. 18.07 

 

2. Styreprotokoll – godkjent 

Møteleder: Per Fridtjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes 

 

3. Politisk femminutt 

Ingen yttringer 

 

4. Generalforsamling 

4.1. Valg av ordstyrer 

Samfundsmøtet godkjenner Per Fridtjof Larssen til ordstyrer. 

4.2. Valg av 2 medlemmer til å undertegne beslutningsprotokoll 

Samfundsmøtet godkjenner Norvald Ryeng og Jon Harald Grave til å undertegne 

beslutningsprotokollen. 

4.3. Godkjenning av dagsorden 

Samfundsmøtet godkjenner dagsorden for generalforsamlingen. 
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4.4. Godkjenning av årsmelding for 2014 

Dag Herrem på vegne av Finansstyret presenterer årsmeldingen for 2014.  

4.5. Godkjenning av årsregnskap for 2014 

Dag Herrem på vegne av Finansstyret presenterer årsregnskap for 2014.  

Norvald Ryeng på vegne av Rådet finner årsregnskap formelt i orden og anbefaler 

Samfundsmøtet å godkjenne årsregnskap for 2014.  

Samfundsmøtet godkjenner årsregnskap for 2014 og årsmelding for 2014. 

4.6. Valg av medlemmer til Finansstyret 

Norvald Ryeng på vegne av Rådet presenterer innstillingen for medlemmer til Finansstyret: 

Leder 2015-2017: Dag Herrem (gjenvalg) 

Medlem 2015-2017: Amund Aarvelta 

Medlem 2015-2017: Silje Vestues 

Medlem 2015-2016: Linn Christin Haugen (gjenvalg) 

Samfundsmøtet godkjenner innstilte medlemmer til Finansstyret. 

 

5. Pause 

 

6. Godkjenning av livsvarige medlemmer 

Styret innstiller følgende medlemmer til livsvarig medlemskap: 

Marte Helland 

Steinar Heimdal Gunderson 

Bjørn Grimsmo 

Øyvind ”Tjostolv” Kobberstad 

Linn Christin Haugen 
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Christer Frostmo 

Eivind Rindal 

Samfundsmøtet godkjenner livsvarige medlemmer.  

 

7. Presentasjon av gjengsjefer 

 

8. Eventuelt – på talerstolen: 

Miriam Wang Pedersen 

Eivind Rindal 

Tormod Gjestland 

 

9. Kritikk av møtet – på talerstolen: 

Kyrre Ryeng 

 

10. Møtet er hevet – kl. 19.40 
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Samfundsmøte 

17. mai 2015 

 

Festmøte: 17.mai 

 

Beslutningsprotokoll 

 
1.  Møtet er satt – kl. 19.04  

2.  Stars and Stribes ved Strindens Promenade Orchester   

3.  Styreprotokoll - Godkjent  

Medlem 092744 inndras medlemsskapet fra 04.05.15 til 

04.05.16, grunnet dårlig oppførsel og brudd på regler. 

Medlemmet er i denne perioden uønsket på 

Studentersamfundets områder og øvrige arrangementer.  

Møteleder: Per Fritjof Larssen 

Referent: Åse Hestnes  

4.  Politisk femminutt – på talerstolen 

Eivind Rindal 

5.  Kunstnerisk ved Studentersamfundets Symfoniorkester   

6.  Kunstnerisk ved Trondhjems Studentersangforening   

7.  Allsang «Ja, vi elsker»   

Forsangere: Trondhjem Studentersangforening  

8.  Festtale ved Beate Muri  

Om 17. mai og nasjonaldagens tidlige feiringer 

9.  Pause med kake- og kaffeservering   
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10.  Kunstnerisk ved Trondhjems Kvinnelige Studentersangforening   

 

 

11.  ISFiT informerer  

Oppsummering av ISFiT 2015 som ble avholdt i februar, med 

tema korrupsjon. Holdt av Ragnhild Fredheim, fredssjef 

under ISFiT 2015, på vegne av Marius Jones, President for 

ISFiT 2015  

12.  Kunstnerisk ved Samfundets Interne Teater   

 ved Kunst Under Press 

13.  Allsang «Nu Klinger»   

Forsanger: Erling Søyland 

14.  Styrets takk  

Gjengsjefer får takk og rose 

15.  Utdeling av livsvarige medlemskap   

Nye livsvarige er: 

 Marte Helland 

 Steinar Heimdal Gundersen 

 Bjørn Grimsmo 

 Øyvind Kobberstad 

 Linn Christin Haugen 

 Christer Frostmo 

 Eivind Rindal 

16.  Kunstnerisk ved Snaustrinda Spelemannslag   

17.  Maktovertakelse   

Tale ved avtroppende leder Per Fritjof Larssen 

Kunstnerisk innslag ved avtroppende Styret 
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Tale ved påtroppende leder Øyvind Arend Hallvig Bentås 

18.  Kunstnerisk ved Knauskoret   

19.  Eventuelt – på talerstolen 

Magne Halvorsen 

Åsta Wibe 

 

20.  Kritikk av møtet – på talerstolen  

Gjertrud Hole Kjøstolfsen 

Sirius Bakke 

Aleksander Skre 

Miriam Wang Pedersen 

21.  Møtet er hevet – kl. 22.25  

 

 

 

Per Fritjof Larssen,     Åse Hestnes,  

møteleder pkt. 1-17     referent pkt. 1-17 

        

 

 

 

Øyvind Arend Hallvig Bentås  Ingeborg Hollekim Bringslid, 

møteleder pkt. 18-21 referent pkt. 18-21 

  
   


